
اخبار كشور

درخشش هنرمندان شهرستانی
 در پانزدهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر

پانزدهمین جشــنواره هنرهای تجســمی فجر از ۷ بهمــن در مجموعه صبا 
فرهنگستان هنر آغاز خواهد شد.

نشست رسانه ای پانزدهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر، با حضور عبدالرضا 
ســهرابی مدیرکل هنرهای تجســمی و رئیس شورای سیاســت گذاری جشنواره، 
سیدعباس میرهاشمی دبیرکل جشنواره، سیدمصطفی زراوندیان دبیر بخش تجسم 

هنر، روز گذشته برگزار شد.
سهرابی در این نشست گفت: جشنواره فجر پانزدهم در آستانه گام دوم انقلاب 
برگزار می شود و روح بیانیه گام دوم روح امید و خوش بینانه نگریستن به آینده است. 
این مهم در جهاد تبیین مؤثر است تا یک موضع و موقعیتی را نمایان کند که بسیار 
کمک رسان است. از همه دعوت می کنم به افتتاحیه بیایند و از آثار دیدن کنند که 
دوســتان چه فخری را آفریدند به خصوص بخش استان ها و شهرستان ها که امسال 

سنگ تمام گذاشتند.
سیدعباس میرهاشمی دبیرکل پانزدهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر هم 
اظهار داشــت: در این جشــنواره، با رویکرد هنر متعالی سعی کردیم همه سطوح را 
مدنظر داشته باشیم تا به موضوعات مختلف پرداخته شود. نزدیک به ۴۵ روز فرصت 
ارسال اثر داشــتیم که بعد از این مرحله، انتخاب و داوری در دو مرحله برگزار شد. 

بخش طوبای زرین و بخش ویژه قله ها از بخش های جشنواره پانزدهم هستند.
وی افزود: در دو بخش جنبی کاریکاتور بین الملل و پوستر بحث استاد-شاگردی 
مطرح است. تجسم هنر هم یکی از بخش های ویژه این جشنواره است که گامی مؤثر 
در راســتای تمرکززدایی خواهد بود، چراکه ما باید استعدادهای جوان را در عرصه 

بین الملل داشته باشیم.
میرهاشمی درباره آمار دقیق شرکت کنندگان پانزدهمین جشنواره تجسمی فجر 
گفت: در این دوره از جشــنواره هشــت هزار و۶۲۷ اثر از ســه هزار و۸۰۱ هنرمند 
ارســال شده که از این تعداد، ۴۴۰ اثر از ۲۷۴ هنرمند به نمایشگاه آثار جشنواره در 
بخش های مختلف »طوبای زرین« و بخش ویژه »قله ها« راه یافته اند. همچنین، هزار 
و۴۳۰ اثر در بخش »خلق کتاب ســال کاریکاتور«، ۱۲۵ اثر در بخش نمایشــگاهی 

»کتاب سال کاریکاتور« و ۷۲ اثر در بخش »خلق نمایشگاهی پوستر« حضور دارند.
سیدمصطفی زراوندیان دبیر بخش تجسم هنر جشــنواره با ابراز خرسندی از 
میزان حضور و کیفیت آثار ارســالی استان ها، گفت: یکی از اهداف تجسم هنر این 
است که همه جا تهران و پایتخت نیست و برای اینکه این هنرمندان بستری داشته 
باشند، بخش تجسم هنر شکل گرفت. به این منظور، در استان ها نگارخانه هایی شکل 
می گیرد که بتوانند همزمان با آغاز جشــنواره و طوبای زرین در پایتخت، تجســم 
هنر آغاز به کار کنند تا نگارخانه ای به وســعت کشور داشته باشیم که قطعاً سبب 

جریان   سازی برای هنرهای تجسمی خواهد بود.
وی تصریح کرد: خوشــحالیم که در حال حاضر استقبال و حضور، بیش از این 
میزان شــده اســت و هم اکنون بالغ بر ۵۵۰ هنرمند استانی در بخش تجسم هنر 
شــرکت کرده اند که بالغ بر ۱۱ اســتان همزمان با تهران جشنواره را آغاز می کنند. 
همچنین، بر اســاس بودجه ای که در اختیار داشــتیم، ۱۲ هنرمند را برای حضور 
اعلام کردیم اما دوســتان خودشــان همت کردند و تعداد هنرمندان در این بخش 

افزایش یافت.
علی برجی، هنرمند تئاتر:

پای کار برای شهدا می ایستم
یک هنرمند تئاتر گفت: اگر کار برای شــهدا اشتباه است، من پای این اشتباه 

می ایستم.
علــی برجی، بازیگر و کارگردان تئاتر که با نمایش »روز دهم« با مضمون دفاع 
مقدس در چهل و یکمین جشنواره تئاتر فجر روی حضور یافته، در گفت وگو با یک 
برنامه اینترنتــی درباره احتمال هجمه ها علیه او و همکارانش گفت: من اعتقادم بر 
این است که به عنوان یک هنرمند، تئاتر را برای مردمم اجرا می کنم و یک شخص 

سیاسی نیستم. 
وی تصریــح کرد: اگر کار کردن من در عرصه دفاع مقدس و شــهدا، به تصور 
برخی افراد اشتباه است، من پای این اشتباه می ایستم و قدرتمندانه می گویم که بله 
من در زمینه دفاع مقدس کار می کنم.فضای کاری من آیینی و ســنتی است و من 

به این فضا عرق دارم.
برجی در پایان اظهار داشت: ما هجمه های زیادی داشتیم. حتی دوره پساجشنواره 

هم خواهیم داشت که می بایست این فضا را پس از برگزاری جشنواره تحمل کنیم.
دبیر چهل ویکمین جشنواره تئاتر فجر مطرح کرد

جشنواره تئاتر فجر
امسال حال و هوای متفاوتی دارد

چهل ویکمین جشــنواره بین المللی تئاتر با میزبانــی از ۱۱۳ اثر در بخش های 
رادیوتئاتر، مسابقه بزرگ صحنه ای، تئاتر خیابانی، تئاتر بین الملل، نمایشنامه نویسی، 

بخش پژوهش و مسابقه بخش مرور در حال برگزاری است.
کوروش زارعی، دبیر این جشــنواره در گفت و گو با فاش نیوز، با اشــاره به 
جایــگاه مبانی فکری انقلاب اســلامی در فجر ۴۱ بیان نمود: ما امســال یک 
جشنواره کاملا انقلابی را برگزار می نماییم؛ از این جهت که مفاهیم و موضوعات 
محوری تفکر انقلاب اسلامی در آثار نمایشی متجلی است و هشتاد درصد کارها 
نیز از ســایر استان ها و شهرستان ها در جشنواره حضور دارند و از مفاهیم بلند 

انسانی، اخلاقی و ارزشی در راستای اهداف انقلاب اسلامی برخوردار می باشند.
وی درباره جدول اجراهای جشــنواره با مضمون فرهنگ ایثار و شــهادت 
گفت: همین حالا که بنده در خدمت شــما می باشــم، در تماشــاخانه استاد 
سمندریان، نمایشی در ژانر دفاع مقدس با نام »هی می خوابم خوابتو می بینم« 
اجرا می شــود، در تالار مولوی نیز نمایش »آهوان« با پرُتره شهید دفاع مقدس 
»علیرضا عاصمی« که خنثی کننده بمب بودند و در موشــک باران سال  ۱۳۶۵ 
کرمانشاه به شهادت رسیدند در حال اجراست. به نمایشِ »روایت ناتمام زیبای 
خط خطی« از »اصغر خلیلی« نیز می توانم اشاره داشته باشم که روایت زندگی 
شهید »مرتضی قربانزاده«، یکی از شهیدان دوران هشت سال دفاع مقدس، است 
و به بمباران زمین چمن فوتبال اشــاره دارد که حضرت آقا بارها بر این موضوع 

تاکید فرموده اند.
دبیر جشــنواره تئاتر فجر چهل و یکــم در بخش پایانی صحبت های خود 
تاکید داشت: شاید بالغ بر بیش از ۳۰ اثر نمایشی با ژانر و موضوع دفاع مقدس 
در جشنواره تئاتر فجر امسال حاضر هستند و کارهای بسیار خوبی نیز به لحاظ 
اجرایی می باشــد و می توانم بگویم در طول روز ۲ تا ۳ اجرا به تئاترهای حوزه 

دفاع مقدس مربوط است. 
چهل ویکمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر تا ۱۱ بهمن در تهران در حال 

برگزاری است.
»حسین شهابی« کارگردان سینما درگذشت

حســین شهابی کارگردان سینمای ایران در ســن ۵۵ سالگی و در اثر بیماری 
درگذشت.

این کارگردان که متولد سال ۴۶ بود، به تازگی ساخت فیلم سینمایی »رودررو« 
را به پایان رسانده بود.

»آزادی به قصد شــرط«، »بی صدا«، »حراج« و »روز روشن« از جمله آثار این 
فیلمساز بود.

انتشار خاطرات زندانیان بحرینی
از ایام شهادت حاج قاسم سلیمانی

کتاب »کُلنّا قاســم«؛ خاطرات زندانیان بحرینی از ایام شــهادت حاج قاسم با 
ترجمه نعیم شــرافت و بازنویسی میرمحمدابراهیم یزدانی، با مشارکت بنیاد مکتب 

حاج قاسم و از سوی انتشارات »راه یار« منتشر شد.
این کتاب، خاطرات مردانی هست که در سوگ شهیدی  گریه می کنند که 
برخی از آنها تاکنون او را از نزدیک ندیده اند. وقتی از حسین)زندانی بحرینی(، 
دربارۀ وضعیت بحرین بعد از شــهادت حاج قاسم، سؤال کردم، گفت: »شیعیان 
بحرین همچون ســایر مردم آزادی خواه جهان روزها و شــب های زیادی برای 
حاج قاســم راهپیمایی و عزاداری  بر پا کردند. جوانان و مردم انقلابی، شبانه به 
پخش شب نامه و شعارنویســی در رثای شهدای مقاومت مشغول بودند و روی 
دیوارهای شهر می نوشتند،»کُلُّنا قاسم!« آری حاج قاسم حرارتی در دل بچه های 
محور مقاومت از ســوریه تا لبنان و از لبنان تا بحرین و از بحرین تا پاکســتان 
روشــن نمود که شعله های آن کاخ های مســتکبران و ظالمان در منطقه را به 

آتش خواهد کشید. 
آنچــه در روایت زندانیــان بحرین از نظر می گــذرد، تنها بخش کوچکی 
از عمق اســتراتژیک شــخصیت مردمی و جهادی شهید سلیمانی است که تا 
 سلول های زندان »جو« در بحرین نیز نفوذ کرده و آل خلیفه را به ترس  انداخته

است.

هدیه به خوانندگان
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اخبار ادبی و هنری

رئیس جمهور در جشنواره تحقیقات و فناوری علوم پزشکی رازی:

بیش از ۹۰ درصد داروهای ما تولید داخل است

امیرعبداللهیان:

 موضوع قرار گرفتن سپاه در لیست تروریستی 
از زمان اغتشاشات مطرح شد

وزیر امور خارجه گفت: موضوع قرار گرفتن ســپاه در لیســت 
تروریستی از زمان اغتشاشات مطرح شد.

حســین امیرعبداللهیان وزیر امــور خارجه کشــورمان بعدازظهر دیروز 
)دوشــنبه( سوم بهمن ماه در ششمین کنفرانس تاریخ روابط خارجی ایران با 
بیان اینکه شاهد طرح قطعنامه ای غیرالزام آور در پارلمان اروپا هستیم، گفت: از 
حدود دو ماه پیش همزمان با تحریکات خارجی و دامن زدن به اغتشاشات در 
داخل ایران توسط مداخله گران و سوءاستفاده مداخله گران خارجی از عواطف 
مردم در فوت یک دختر ایرانی، موضوع قرار دادن ســپاه پاسداران در لیست 
به اصطلاح تروریســتی اتحادیه اروپا مطرح شد. در گفت وگو با بورل مقامات 
کشــورهای اروپایی و رایزنی های یکایک سفرای ما در اروپا و سازمان ملل به 
اتحادیه اروپا هشــدار جدی داده شــد که اگر درخصوص نهاد مهم حاکمیتی 
ایران که نقش مهمی در سال های گذشته به ویژه در حوزه مبارزه با تروریسم و 
داعش در منطقه داشته است و این نقش همچنان ادامه دارد، بخواهند اقدامی 

انجام دهند پاسخ ایران، قوی، موثر و متقابل خواهد بود.
وزیر خارجه بیان کرد: مجموعه تلاش های دیپلماتیک منجر به این شــد 
که در حوزه اروپا در پایین ترین سطح در پارلمان اروپایی بیان احساسات تند و 
اظهارات شتاب زده برخی از نمایندگان پارلمان را شاهد باشیم. قطعنامه ای که 
از منطق و چارچوب های حقوق بین الملل و منشور ملل متحد قویا فاصله دارد.
امیرعبداللهیان افزود: علی رغم اینکه آقای بورل تصریح می کند در اتحادیه 
اروپا ایده ای برای قرار دادن ســپاه پاسداران در لیست به اصطلاح تروریستی 
اروپا وجود ندارد، ولی دیروز در جلسه غیرعلنی مجلس شورای اسلامی شاهد 
بودم فضای مجلس بســیار ملتهب اســت و  آنها به سمت تصمیماتی قوی و 

بازدارنده حرکت می  کنند.
در قبال هرگونه تصمیم دیگر اتحادیه اروپا پاسخ متقابل و مؤثر داده خواهد شد

وی تأکید کرد: جمهوری اســلامی ایران همه طرف های اروپایی را دعوت 
می کنــد از اظهارات احساســی و رفتار به دور از عقلانیــت فاصله بگیرند. به 
آقای بورل در آخرین تماسم در هفته گذشته تأکید کردم امیدوارم در عرصه 
دیپلماسی و سیاســت خارجی برخی از کشــورهای اروپایی عقلانیت حاکم 
شود و سیاســت خارجی در دو طرف اتحادیه اروپا و اروپا مجبور به پرداخت 

هزینه های سنگین تر نشود.
این دیپلمات عالی رتبه ایرانی خاطرنشــان کــرد: آنچه امروز در اظهارات 
آقای بورل شــاهد بودیم حاکی از این است که اتحادیه اروپا به سمت گام های 
پرهزینــه حرکت نکند. به اتحادیه اروپا اعــلام کردیم صرف نظر از مداخلات 
برخی از کشــورهای اروپایی و غربی و دمیدنشــان بر اغتشاشــات و تشویق 
آشوبگران در ایران، جمهوری اسلامی ایران مذاکره، گفت وگو و تعامل سازنده 
اتحادیه اروپا و ایران را بهتریــن گزینه می داند، ولی در قبال هرگونه تصمیم 

دیگر اتحادیه اروپا پاسخ متقابل و موثر داده خواهد شد.
همچنان گفت وگوها و تعامل ما با طر ف های غربی برای توافق

قوی، خوب و پایدار ادامه دارد
وی به مذاکرات رفع تحریم ها اشــاره کرد و گفت: در دستگاه دیپلماسی 
پایبند به حل و فصل چالش ها از مســیر مذاکره هستیم. همچنان گفت وگوها 
و تبادل پیام های ما با طر ف های غربی برای رسیدن به یک توافق قوی، خوب 

و پایدار ادامه دارد.
وزیر خارجه یادآور شد: علی رغم رفتار ریاکارانه برخی از مقامات غربی از 
جمله آمریکایی ها، تبادل پیام کشورهای غربی به ایران و تأکیدشان برای اینکه 
توافق به گام نهایی خودش برسد، همچنان در دستور کار است. ما شاهد بودیم 
که در یکی از بندهــای قطعنامه پارلمان اروپا، موضوع عبور از برجام و توافق 
هسته ای مطرح شــده بود، اما در همان نشست احساسی و تند پارلمان اروپا 
نیز این بند از دســتور کار خارج شد. این کار نشان می دهد که غرب و آمریکا 
همچنان از مســیر دیپلماتیک پیام های خودشان را برای رسیدن به گام های 
پایانی ارســال می کنند. مرحله ای از توافق را در چارچوب رفع تحریم ها مورد 

توجه قرار دادیم. تبادل پیام های ما جریان دارد.
آمریکایی ها زودتر از اروپا فهمیدند

اغتشاشات تزلزلی در کشور ایجاد نکرده است 
امیرعبداللهیان افزود: در مقطعی آمریکا و طرف های غربی تصور می کردند 
اغتشاشــات موضع ایران را ضعیف کرده و اصرار آنهــا این بود که ما از یکی 
دو خــط قرمز خود عبور کنیم و در فضای به اصطلاح آنها ضعیف شــده تیم 
مذاکراتی ما به دلیل پیامدهای اغتشاشات، می تواند دستاوردی برای طرف های 
غربی داشــته باشــد. وزیر خارجه بیان کرد: آمریکایی ها زودتر از ســه کشور 
اروپایی متوجه شــدند از این اغتشاشات به دلیل بصیرت مردم و نگاه مدبرانه 
رهبری و تدابیری که  اندیشــیده شــد، اتفاق خاصی نیفتاده و نخواهد افتاد و 
مجدداً بر مسیر مذاکره و گفت وگو تأکید دارند. البته طرف آمریکایی کماکان 
اصرار دارد که از مســیر گفت وگوی مستقیم و رو در رو این اتفاق بیفتد. ولی 
ما بدون نیاز به هرگونه گفت وگوی مستقیمی اسناد لازم را در اختیار داریم و 
طرف مقابل هم در اختیار دارد. اگر اراده جدی در طرف مقابل باشد توافق را 
در دسترس می دانیم. امیرعبداللهیان تصریح کرد: به مقامات آمریکایی تذکر 
دادیم از اظهارات ریاکارانه در رسانه اجتناب کنند. آنها این اظهار نظرات را نیاز 
داخلــی افکار عمومی خود ذکر می کنند. در هر میز مذاکره ای که منافع ملت 
باشــد حضور داریم در قالب گفت وگوهای چندجانبه و امیدواریم با عقلانیت 
و واقع بینــی طرف های مقابــل بتوانیم به نقطه توافق برســیم ولی پلان ۲ و 

گزینه های دیگر در دستور کار ایران است.
وی خاطرنشــان کــرد: دولت جمهوری اســلامی ایران بــا توصیه های 
رئیس جمهور همواره بر این موضوع تأکید دارد که بدون نگاه به برجام و توافق، 
دولت باید بهترین شرایط اقتصادی و معیشتی را فراهم کند. در هر مقطعی که 
توافق به هر شکل ممکن به نتیجه برسد و به گام نهایی منجر شود، به عنوان 

یک کاتالیزور به اقداماتی که دولت انجام می دهد، اضافه شود.
محکومیت هتک حرمت به قرآن در سوئد

حســین امیرعبداللهیان در صفحه شخصی خود در توئیتر نوشت: هتک 
حرمت قرآن کریم و نفرت پراکنی علیه مقدسات اسلامی که باز در سوئد اتفاق 

افتاد را به شدت محکوم می کنم.
وزیــر امور خارجه کشــورمان گفت: نباید جریحه دار کردن احساســات 
مسلمانان جهان و اسلام هراسی به بهانه حمایت از آزادی بیان به امری مرسوم 

در برخی کشورهای اروپایی مدعی حقوق بشر تبدیل شود.

علی باقری با نخست وزیر بوركینافاسو
دیدار و گفت و گو كرد

نخســت وزیر بورکینافاســو در دیدار معاون سیاسی وزیر امور 
خارجه کشورمان با اشــاره به جایگاه تمدنی ایران تصریح کرد: ملل 
دیگر هرکدام به نوعی وام دار این تمدن بزرگ بوده و کشــور من از 

هرگونه توسعه روابط با ایران استقبال می نماید.
معاون سیاســی وزیر امور خارجه در ســفر یک روزه بــه واگادوگو با »دو 

تامبلا« نخست وزیر بورکینافاسو دیدار و گفت وگو کرد.
علی باقری، معاون سیاسی وزیر امور خارجه در این دیدار ضمن ابلاغ دعوت 
معاون اول رئیس جمهوری اسلامی ایران به مقام بورکینایی، به سابقه استعماری 
غربی ها در قاره آفریقا اشــاره کرد و گفت: روز اســتقلال در کشورهای آفریقایی 
روزی است که این کشورها توانسته اند خود را از اسارت دولت های اروپایی ناقض 
حقوق بشر رهایی بخشــند. به گزارش ایرنا، نخست وزیر بورکینافاسو نیز ضمن 
اســتقبال از دعوت همتای ایرانی، بر توسعه روابط دوجانبه تاکید کرد. دو تامبلا 
با اشــاره به جایگاه تمدنی ایران تصریح کرد: ملل دیگر هر کدام به نوعی وام دار 
این تمدن بزرگ بوده و کشــور من از هرگونه توســعه روابط با ایران اســتقبال 
می نماید. معاون سیاسی وزیر امور خارجه همچنین در دیدار با وزیر امور خارجه 
بورکینافاســو، موضوعات مورد علاقه مشترک را مورد بررسی قرار داد. دو طرف 
در این دیدار توافق کردند که با تشکیل کمیسیون مشترک بین دو کشور، اولین 

نشست آن را به زودی در واگادوگو برگزار کنند.
باقری با وزیر بازرگانی و توســعه صنعتی بورکینافاسو نیز دیدار کرد. دو 
طرف در این دیدار درخصوص راه های توســعه همکاری های اقتصادی بین دو 
کشور، افزایش مبادلات بازرگانی و برگزاری نمایشگاه محصولات ایرانی رایزنی 
و تبادل نظر کردند. مقام بورکینایی از حضور شــرکت های ایرانی در کشورش 

استقبال کرد.

لزوم پرهیز از غرور و خودپسندی
امام علی)ع( خطاب به مالک اشتر: »بپرهیز که خود را در 
بزرگی همانند خداوند پنداری، و در شکوه خداوندی همانند 
او دانــی! زیرا خداوند هر سرکشــی را خوار می ســازد و هر 

خودپسندی را بی ارزش می کند«.
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پای درس علی)ع(

آیت الله رئیسی گفت: امروز افتخار حوزه سلامت ما 
این است که بیش از ۹۰ درصد داروهای ما تولید داخل 
هستند و بسیاری از تجهیزات پزشکی در کشور تهیه 

می شوند.  
آیت الله سید ابراهیم رئیسی پیش از ظهر دیروز دوشنبه 
در بیست وهشــتمین جشــنواره تحقیقات و فنــاوری علوم 
پزشــکی رازی ضمن تبریک فرارســیدن ماه مبارک رجب 
گفت: دانشمندان و پژوهشگران ما در بخش سلامت و درمان 
علاوه بــر آنکه در آزمون بزرگ صیانــت از جان مردم در برابر 
شیوع کرونا خوش درخشیدند، در زمینه تولید واکسن کرونا 
نیز افتخارآفرینی کرده و ایران را از واردکننده واکسن کرونا به 
صادرکننده واکســن تبدیل کردند و مردم ایران قدردان این 

زحمات خدمتگزاران عرصه سلامت هستند.
رئیســی اظهار داشت: امروز به لطف تلاش های محققان 
و فعالان عرصه ســلامت و درمان بیش از ۹۰ درصد داروهای 
مورد نیاز کشور و بخش عمده ای از تجهیزات پزشکی از جمله 
تجهیزات پیچیده اتاق عمل در شرکت های دانش بنیان داخلی 
با کسب اســتانداردهای جهانی تولید و تجاری  سازی شده و 

کاملا با تولیدات کشورهای پیشرفته قابل رقابت هستند.
ایده پردازی در دانشگاه ها باید مورد تشویق قرار گیرد

رئیس جمهور این دستاوردها را محصول دانشگاه و تلاش 
اساتید، پژوهشــگران و ایده پردازان دلســوز کشور دانست و 
تصریح کرد: این محققان باید تشــویق شوند تا ایده های خود 
را تبدیل به محصول کنند. امروز باید ایده پردازی در دانشگاه 

مورد تشویق قرار گیرد.
آیت الله رئیســی با بیــان اینکه برگزاری این جشــنواره 
جلوه ای از تشویق خدمتگزاران عرصه سلامت و درمان است، 
اما این همه کار نیســت، خاطرنشــان کرد: این یک نشست 
نمادین است و به دنبال آن باید حمایت مالی، حقوقی و علمی 
در همه عرصه ها از یک پژوهشگر و محقق و کسی که دانایی 

را به توانایی ضمیمه می کند، انجام شود.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه همه نخبگان و پژوهشگران 
باید احساس کنند که مورد حمایت عملی هستند، گفت: یکی 
از اولین و مهم  ترین مصادیق حمایت از نخبگان فراهم کردن 

فرصت شغلی متناسب با شأن نخبگان است.
تعداد زیادی از نخبگان در دولت مردمی

جذب دستگاه های اجرایی شده اند
رئیسی با اشاره به اینکه در زمان سپری شده از دولت 
مردمی به لطف خدا توانسته ایم با مدیریت بنیاد نخبگان، 
تعداد زیادی از نخبگان کشــور را در دستگاه های اجرایی 
جذب کنیم، افزود: این منتی بر نخبگان کشور نیست بلکه 
افتخاری برای دســتگاه ها است که نخبگان را جذب کنند 
و امروز اینجا عرض می کنم که همه دســتگاه ها در کشور 

برای جذب نخبگان آمادگی کامل دارند و از جذب نخبگان 
استقبال می کنند.

رئیس جمهور در ادامه ارتباط صنعت با دانشگاه را مورد 
تأکید قرار داد و گفــت: اگر در نظریه پردازی، پژوهش ها و 
پایان نامه ها نیاز و مسایل کشور دیده نشود، حتی اگر حائز 
نمره قبولی باشد و در مقالات معتبر علمی نیز منتشر شود، 

آنچنان که باید و شاید مؤثر نبوده است.
 رئیسی با بیان اینکه پژوهشگران و محققان ما باید نظام 
مسائل کشــور را بشناسند و سمت و سوی تحقیقات شان 
در این راســتا باشــد، تصریح کرد: امروز با تلاش اساتید و 
پژوهشگران در دانشگاه های علوم پزشکی، مرجعیت علمی 
برای کشــورمان در این زمینه ایجاد شده، اما نکته مهم تر 

حفظ و ارتقای این جایگاه است.
رئیس جمهور ادامه داد: از جمله تأکیدات بنده در دولت 
به وزرا از جمله وزیر بهداشت همواره این نکته بوده است که 
سرمایه گذاری در کنار افزایش بهره وری را به شکل توأمان 

مورد توجه قرار دهند.
رؤسای دانشگاه ها ارتقای سطح علمی پژوهش ها 

و افزایش بهره وری را مدنظر قرار دهند
رئیســی با بیان اینکه معتقدیم هرگونه هزینه در این 
عرصه ها سرمایه گذاری برای کشور است، تصریح کرد: البته 
رؤسای دانشگاه ها و مســئولان مربوطه باید برای افزایش 
بهره وری در کنار ارتقای سطح علمی پژوهش ها تلاش کنند.

رئیس جمهور در ادامه فعالیت ۱۰۱ هزار استاد دانشگاه 
در مراکز علمی و دانشــگاهی را سرمایه ای ارزشمند برای 
کشور دانست و گفت: وجود این عزیزان باید موجب ارتقای 

علم و فناوری و افزایش تولیدات دانش بنیان و فناوری پایه 
باشــد که فعالیت پارک هــای علم و فنــاوری در نقاط 
 مختلف کشــور جلوه هایی از آن بوده و موجب خرسندی

است.
رئیســی در ادامه با اشاره به برپایی نمایشگاه محصولات 
علمــی و فناوری کشــور و بازدید میهمانــان خارجی از این 
نمایشــگاه و نیز تمجید و اســتقبال آنان از دســتاوردهای 
متخصصین ایرانی گفت: در اجلاس اخیر بانوان تأثیرگذار و در 
جریان بازدید شرکت کنندگان آن از این نمایشگاه، توانمندی 
بانوان ایرانی بسیار مورد توجه قرار گرفت و تمجید و تحسین 

بازدیدکنندگان را در پی داشت.
تلاش کردیم به رغم تنگناها

سلامت مردم جزو اولویت های بودجه قرار گیرد
رئیس جمهــور در بخــش دیگری از ســخنان خود در 
این همایش توجه به معیشــت و ســلامت را از محوری  ترین 
برنامه هــای دولت عنوان کرد و اظهار داشــت: به رغم برخی 
تنگناها، دولت با همکاری مجلس تلاش کرده اســت سلامت 
مردم را به گونه ای در اولویت های بودجه قرار دهد که مردم در 

این زمینه دچار مشکل نشوند.
رئیسی در ادامه با بیان اینکه راه طی نشده بسیار است و 
به رغم همه این پیشرفت ها و دستاوردهای ارزشمند نباید به 
وضع موجود قانع شد، تصریح کرد: کشور ما همچنان به حضور 
متخصصین در بخش های مختلف نیازمند است و همچنین 
باید شهرستان های ما نیز همانند مراکز استان ها از وجود آنها 

بهره مند باشند.
رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه امروز دســتاوردهای 

پزشــکان و متخصصان ما در حوزه بهداشت و درمان پشتوانه 
ارزشــمندی برای اقدامات علمی و فناوری پایه است، تصریح 
کرد: امروز از گوشه و کنار دنیا می شنویم که به این پیشرفت ها 
توجه دارند چرا که دستاوردهای متخصصان ما برای دیگر نقاط 

دنیا نیز قابل استفاده است.
امروز استفاده از خدمات سلامت ایران

از کشورهای اروپایی بهتر و به صرفه تر است
آیت الله رئیسی با تاکید بر اینکه امروز رسماً اعلام می کنند 
که اســتفاده از خدمات بهداشتی و درمانی جمهوری اسلامی 
ایران از کشــورهای اروپایی بهتر و به صرفه تر اســت، اظهار 
داشــت: این ادراک با ســخنرانی و حرف ایجاد نشده بلکه با 
اقدام و عمل پدید آمده است و امروز مردم حداقل ۱۵ کشور 
همسایه در قالب گردشگری سلامت از خدمات متخصصان، 
پزشــکان و کادر درمان ما بهره می برند و مبلغ دستاوردهای 

پزشکی ایران نیز هستند.
رئیس جمهــور تاکید کرد: این جایگاه با کیفیت را باید با 
تلاش مضاعف ارتقا داد و مردم را از نتایج آن بهره مند ساخت؛ 
این نوع گره گشایی از زندگی مردم جایگاه بسیار ارزشمندی 

دارد.
رئیسی در پایان گفت: امیدواریم این تجلیل و کرامت از 
پژوهشگران بتواند در جهت ترغیب اساتید، پژوهشگران و سایر 

فعالین حوزه سلامت مؤثر باشد.
روابط اقتصادی تهران و مسکو

به شکل مستمر در حال تقویت و ارتقا است
آیت الله رئیســی همچنین بعدازظهر دیروز دوشــنبه در 
دیدار »ویاچسلاو والودین« رئیس دومای دولتی مجلس فدرال 
فدراسیون روسیه، با بیان اینکه روابط اقتصادی تهران و مسکو 
به شکل مستمر در حال تقویت و ارتقا است، گفت: دو کشور 
در حوزه های مختلف تجاری، انــرژی، ترانزیت و حمل ونقل 
ظرفیت های متنوع و متعددی دارنــد که می تواند در زمینه 

گسترش همکاری ها فعال شود.
رئیس جمهور همچنین با بیان اینکه جمهوری اســلامی 
ایــران اجــرای کامل توافقات با روســیه را دنبــال می کند، 
افزود: ظرفیت های دو طرف می تواند مکمل یکدیگر باشــد و 
بهره گیری از آنها علاوه بر تامین منافع دو کشور، می تواند منافع 

منطقه ای نیز ایجاد کند.
»ویاچسلاو والودین« رئیس دومای دولتی مجلس فدرال 
فدراســیون روســیه نیز در این دیدار مواضع آیت الله رئیسی 
درباره تقویت روابط منطقه ای و همســایگی را تسهیل کننده 
گســترش همکاری های دو کشور دانست و گفت: فدراسیون 
روسیه نیز همین رویکرد و نظر را درباره ارتقای سطح تعاملات 
با جمهوری اســلامی ایران دارد و دستورکار ما براساس اراده 

سران دو کشور تلاش برای توسعه مستمر همکاری ها است.

رئیس ستاد کل نیروهای مســلح کشورمان در 
دیدار وزیر دفاع ســوریه گفت: دولت و ملت سوریه 
در برابر توطئه ای که در 1۰ ســال گذشته آعاز شد، 
بحمدالله با اراده قوی و ایستادگی جنگیدند و سرزمین 
خود را حفظ کردند، این پیروزی را به جنابعالی و همه 

همکاران تان تبریک می گویم.
سرلشکر محمد باقری، رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
در دیدار ســپهبد »علی محمود عباس« وزیر دفاع سوریه و 
هیئت همراه گفت: سوریه از ابتدای اشغال سرزمین فلسطین 
در خط مقدم حمایت از فلســطین و جهان اسلام بوده و این 

پایبندی و مقاومت ستودنی است.
به گزارش فــارس، وی ادامه داد: البته این وظیفه همه 
مسلمانان و اعراب است که در این راه همراه شما باشند. شما 
تاکنون کار بزرگی انجام داده و ایســتادگی کردید و خداوند 

هم ان  شاءالله به شما کمک می کند.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: رژیم صهیونیستی 
در هشــت دهه ای که فلسطین را اشــغال کرده است، همه 
جنایاتی که توانسته انجام داده است و بایستی در برابر مردم 
جهان پاسخگو باشد، اما این گونه نیست. برخی از کشورهای 
عربی که مسیر عادی  سازی روابط را در پیش گرفتند خیانتی 

به آرمان فلسطین، جهان عرب و جهان اسلام داشتند و باید 
پاسخگو باشند.

سرلشکر باقری خاطرنشــان کرد: دولت و ملت سوریه 
در برابر توطئه ای که در ۱۰ سال گذشته آغاز شد بحمدالله 
با اراده قوی و ایســتادگی جنگیدند و سرزمین خود را حفظ 
کردند و ایــن پیروزی را به جنابعالــی و همه همکاران تان 

تبریک می گویم.
رئیس ستاد کل نیروهای مســلح اظهار کرد: بحمدالله 

سوریه توانست طرح دشمنان خود را به شکست بکشاند.
وی ادامه داد: ما افتخار می کنیم در این حماسه بزرگ در 
کنار مردم، دولت و ارتش سوریه مشارکت داشتیم و شهدای 
گرانقدری تقدیم کردیم و درود می فرستیم بر سیدالشهدای 
مقاومت و مبارزه با تروریســت شهید ســلیمانی عزیز و یاد 

ایشان را گرامی می داریم.
رئیس ستاد کل نیروهای مســلح اضافه کرد: بحمدالله 
همــکاری دو نیروهــای مســلح و دو دولــت الگــو برای 
همکاری هــای کامل و همه جانبه میان دو کشــور می تواند 
باشد. به همین دلیل، بسیاری از قدرت های استکباری با این 

همکاری مقابله کرده و آن را نمی پذیرند.
وی افزود: جمهوری اسلامی هیچ تردیدی در اینکه راه 

درســتی در همکاری ها بین دو کشور در پیش گرفته ندارد 
و با قدرت این مســیر را ادامه خواهیم داد و در کنار شــما 

خواهیم بود.
سرلشــکر باقری تاکید کرد: ســفر جنابعالی در مقطع 
بســیار حساسی انجام شــد و امیدوار هستم نتایج این سفر 
در توسعه امنیت کشور شما و منطقه غرب آسیا موثر باشد.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به امضای سند 
همکاری نظامی و امنیتی در جولای ۲۰۲۰ گفت: این سند 
می تواند مبنای خوبی برای همکاری های بین دو کشور باشد 
و ضرورت دارد کمیســیون امنیتی دفاعی بین دو کشور در 

سریع  ترین زمان تشکیل شود.
در ادامه این دیدار، ســپهبد »علی محمود عباس« وزیر 
دفاع سوریه گفت: این افتخاری برای ما است که این دعوت 
شما را اجابت کردیم و در تهران حضور پیدا کردیم ان شاءالله 

منجر به همکاری دوستانه و برادرانه باشد.
ســپهبد عباس گفت: ما از زمان های دور در یک سنگر 

جنگیده ایم در مقابله با دشمن و تروریست. 
وی گفت: از زمان تاسیس رژیم صهیونیستی، سوریه در 
خط مقدم مبارزه با او بوده اســت و همواره در کنار گروه ها و 

مجموعه هایی بوده که به دنبال استقلال طلبی هستند.

وزیر دفاع ســوریه افزود: افتخــار می کنیم که در کنار 
جمهوری  اسلامی ایران هستیم و از انقلاب اسلامی پشتیبانی 

می کنیم.
سپهبد عباس خاطرنشــان کرد: پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی  جمهوری اسلامی ایران در مقابل اسرائیل ایستادگی 

و مقاومت کرده است.
وی خاطرنشــان کرد: ما تاکید می کنیــم که ایران در 

تمامی مراحل بحران در کنار سوریه ایستاده است. 
وزیر دفاع سوریه در این دیدار ضمن تشکر از جمهوری 
اســلامی برای حمایت از محور مقاومت خواســتار توسعه 

این حمایت ها شد.
تأکید طرفین بر برگزاری رزمایش مشترک 

در این دیدار، طرفین ضمن تأکید بر برگزاری رزمایش 
مشــترک میان دو کشور، تجاوزات مکرر رژیم صهیونیستی 
به خاک سوریه با بهانه های واهی که ناقض حقوق بین الملل 
بوده و سکوت جوامع بین الملل را در پی داشته است، محکوم 

کردند.
گفتنی اســت، وزیر دفاع ســوریه در پایان این دیدار، 
 از سرلشــکر باقری برای ســفر به این کشور دعوت به عمل

آورد.

دیدار رئیس ستاد نیروهای مسلح ایران و وزیر دفاع سوریه

سرلشکر باقری: سوریه در برابر توطئه ای 1۰ساله ایستادگی كرد

ســخنگوی وزارت خارجه با بیــان اینکه اقدام 
علیرضا اکبری اقدام علیه امنیت ملی ایران بود، گفت: 
اطلاعاتی که این جاسوس انگلیسی داد منجر به ترور 

و شهادت دانشمند برجسته هسته ای ایران شد.
ناصر کنعانی، ســخنگوی وزارت خارجه روز گذشته در 
نشست خبری هفتگی خود با خبرنگاران در پاسخ به سؤالی 
درباره واکنش انگلیس به اعدام علیرضا اکبری گفت: ایشان 
به جرم اقدام گســترده علیه امنیت داخلــی و امنیت ملی 
جمهوری اســلامی ایران از طریق انتقال اطلاعات داخلی به 
اعدام محکوم شــد. جرم ایشــان جرم اعلام شده جاسوسی 
بود به همین جرم دســتگیر و بعد از تشکیل پرونده قضایی 
و صــدور کیفرخواســت پرونده ایشــان در دادگاه صالحه و 
جلسات متعددی که برگزار شد با حضور وکیلش بررسی شد 
و براســاس مستندات ارائه شده در دادگاه به جرم جاسوسی 
برای انگلیس به اعدام محکوم شــد و بعــد از آن پرونده در 
دیوان عالی کشــور بررســی و دیوان عالی کشور ضمن رد 
فرجام خواهی ایشان حکم ایشان اجرا شد. در ارتباط با موضع 
انگلیس و کشورهای اروپایی طبیعی است ایران همانند هر 
کشور دیگری در ارتباط با امنیت ملی خودش با هیچ طرفی 
تساهل، تسامح و مماشــات نخواهد کرد. اقدام ایشان اقدام 
علیه امنیت ملی ایران بود. اطلاعاتی که داد منجر به ترور و 

شهادت دانشمند برجسته هسته ای ایران شد.
وی گفت: کشــوری که با جاسوس پروری و تسخیر یک 
شــهروند ایرانی به عنوان جاســوس علیه امنیت ملی ایران 
اقدام کرد نســبت به اقدام ایران معترض است. کشورهایی 
که مدعی عدم مداخله در امور داخلی دیگر کشورها هستند 
نسبت به اقدام ایران معترضند. این در سوابق درخشان برخی 

کشورهای اروپایی از جمله آلمان و انگلیس و... است.
نسبت به عواقب هرگونه اقدام نسنجیده اروپا

هشدار جدی داده شد
وی درخصــوص گفته وزیر امور خارجــه درباره خروج 
احتمالــی ایران از »ان پی تی« گفت: فکر می کنم گفته آقای 
امیرعبداللهیان درخصوص اقدام نســنجیده اروپا علیه سپاه 
کافی است. آنچه مربوط به موضوع تحریم سپاه است، اقدام 

پارلمان اروپایــی تصویب یک قطعنامــه درخصوص ایران 
بود. هرچند قطعنامه پارلمان اروپا غیرالزام آور اســت و یک 
قطعنامه توصیه است اما طبیعی اســت که ایران این اقدام 
را یک اقدام غیرمســئولانه می داند و محکوم کرده است، در 
ایــن ارتباط ایران اقدامات قابل توجهی را انجام داده اســت، 
هــم در گفت وگوی آقــای وزیر با آقای بــورل گفت وگوی 
مفصلی صورت گرفت و هشــدارهایی به مقام اروپایی داده 
شــد، همچنین گفت وگوی آقای وزیر با همتای سوئدی هم 
در این رابطه صورت گرفت و نسبت به عواقب هرگونه اقدام 
نسنجیده اروپا هشدار جدی داده شد، در مجامع بین المللی 
دیگر هم هشــدارهای لازم با جدیــت به طرف اروپایی داده 

شده است و تلاش ها ادامه پیدا خواهد کرد.
سپاه پاسداران یک نهاد حاکمیتی 

برآمده از قانون اساسی ایران است
وی بــا تأکید بر اینکه »تروریســتی اعــلام کردن یک 
نهــاد حاکمیتی از منظر حقوق بین الملل هم مغایر با مبانی 

شناخته شده است« تصریح کرد: ســپاه پاسداران یک نهاد 
حاکمیتی برآمده از قانون اساســی ایران اســت. بر مبنای 
منشور ملل متحد تحریم این نهاد نقض صریح منشور است. 
سپاه نیروی حمایت از تمامیت ارضی و ملت ایران است که 
از زمان تأسیس با صلابت از امنیت ملی و ملت ایران حفاظت 
کرده است، همچنین در حوزه امنیت منطقه ای هم اقدامات 
سپاه بسیار بزرگ بوده اســت، خود اروپا هم مدیون مبارزه 

تعیین کننده سپاه در منطقه در مقابله با داعش است. 
جواب ما حتماً متناسب با رفتار اروپا است

کنعانــی ادامه داد: تعرض به ســپاه تعرض به امنیت 
ملی ایران اســت و نتایج آن حتمــاً به عهده تعرض کننده 
خواهد بود، البته ســپاه نیروی قدرتمندی است اما اقدام 
ناشــیانه اتحادیه اروپا همانند این است که اتحادیه مایل 
است دست یک نیروی ضدتروریست را ببندد و در مقابل 
دســت تروریست ها را باز بگذارد. مایلیم به افکار اروپا هم 
بگوییم که اگر امنیتی در اروپا اســت که قبلًا مورد حمله 

داعش قرار گرفته، امنیت کنونی نتیجه مبارزه سپاه علیه 
تروریسم اســت. اروپا حتماً می داند که ایران در مقابل با 
اقدامات نسنجیده کشورهای اروپایی دست بسته نیست و 
ایران از تــوان و همچنین اراده لازم برای برخورد متقابل 
برخوردار است. لازم است یادآوری کنم که مجلس شورای 
ایران پیش نویس مصوبه دوفوریتی خودش را آماده کرده 
اســت و حتماً اقدام قانونی انجام خواهد داد، بهتر اســت 
اروپا به پای خودش شلیک نکند، جواب ما حتماً متناسب 
با رفتار اروپا اســت، در مقابل تعامــل، تعامل و در مقابل 

تعارض حتماً تعارض خواهیم کرد.
تبادل پیام ها ادامه دارد

مذاکرات مستقیم با آمریکا نداریم
وی در پاســخ به ســؤالی درخصوص احتمال آغاز دور 
جدیــد مذاکرات گفت: تأکید می کنم که همان طور که قبلًا 
عــرض کردیم تبادل پیام ها از کانال های مختلف ادامه دارد. 
موضوع هســته ای صرفاً موضوع ایران نیست همان طور که 
سخنگوی اتحادیه اروپا هم اظهار کرده آقای بورل در تعامل 
با طرف های ذی ربط اســت و از این چارچوب تبادل پیام ها 
ادامــه دارد. در ارتباط با مذاکرات عدم مذاکرات رســمی به 
معنای عدم تبادل پیام نیســت. در مجمــوع در این زمینه 
مواضع ایران روشــن است. موضوع هسته ای موضوعی است 
که تمام طرف های آن منافعشــان درگیر است. در هر حال 
روند پیگیری موضوع هسته ای و رفع تحریم ها در چارچوب 
دیپلماتیــک مورد اهتمام ایران اســت، طرف های دیگر هم 
نشــان دادند که در حفظ برجام تأکید دارند و امیدواریم در 
عمل هم گام هایی برداشته شود. آقای ایروانی در این ارتباط 
توضیــح دادند و مذاکرات مســتقیم و دوجانبه ای با آمریکا 

نداریم.
کنعانی درخصوص سیاســت های آمریــکا علیه ایران 
اظهار کرد: در طول سنوات گذشــته اقدامات دولت آمریکا 
متنوع بوده است و در حوزه های مختلف شاهد سیاست های 
خصمانه دولت آمریکا علیه ایران بودیم. ماهیت رفتار آمریکا 
علیه ایران خصمانه است، به ویژه در بحث تحریم ها، مصادیق 

بارزی از جنایت علیه بشریت برای آمریکا ثبت شده است.

کنعانی:

اقدامات جاسوس انگلیسی منجر به شناسایی و ترور دانشمند برجسته هسته ای ایران شد

وزیر کشــور گفت: بنابر اعلام وزارت نفت، پروژه 
خطوط مورد نیاز برای انتقال گاز در اســتان سیستان 
و بلوچستان تا آخر امسال پایان یافته و تکمیل خواهد 

شد.
احمد وحیدی در جمع خبرنگاران، با اشــاره به تعطیلی 
مدارس به خاطر آلودگی هوا اظهار داشــت: تعطیلی مدارس 
به خاطر رفع آلودگی نیست بلکه به خاطر سلامتی فرزندان مان 

است.
وی ادامه داد: مصوبه ای وجود دارد که در آن مشــخص 

کرده در چه شاخصی از آلودگی مدارس باید تعطیل باشند.
وزیر کشــور افزود: گروههای اضطراری استان ها براساس 

همین مصوبه ناچارند تصمیم بگیرند. در هرحال این موضوع 
موجب شــد تا با کمک دوســتان محیط زیســت پیشنهاد 
جدیدی را برای دولت تعیین کنیم تا این استانداردها را کمی 
تغییر دهیم تا لازم نباشد در این شرایط مدارس مان را تعطیل 

کنیم.
وزیر کشور در مورد نشست امروز استانداران گفت: امروز 
بحثی در مورد مولد سازی های دارایی ها بود که با حضور وزیر 
اقتصاد صورت گرفت. این مهم کاری بود که در دولت آغاز شد 

و مجوزهای لازم برای آن اخذ شده است.
وی ادامه داد: مولد ســازی دارایی ها کار مهمی است لذا 

امیدواریم کارهای آن به زودی انجام شود.

وزیر کشــور گفت: بحث بعدی جلســه در مورد سازمان 
امور اداری و اســتخدامی بود که نکاتی مدنظر رئیس  سازمان 

و استانداران بود که ان شاءالله در دستور کار قرار می دهیم.
وی گفت: موضوع ســوم این نشست در مورد اشتغال بود 
کــه با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی بحث شــد که 

آماری از ایجاد اشتغال در استان ها ارائه شد.
وحیدی یادآور شــد: همچنین برای تقویت اشــتغال که 

موضوع مهم روز ماست وزارت کار اعلام آمادگی کرد.
وی ادامه داد: براساس آمارهایی که در سامانه کار و رفاه 
اجتماعی داشــتیم آمار خوب اشتغال را در طی این یک سال 

داشتیم.

به گزارش مهر، وزیر کشور درباره آخرین اقدامات دولت 
جهت سوخت رســانی به مردم زابل و ســایر مناطق اســتان 
سیستان و بلوچستان همزمان با کاهش چشم گیر دمای هوا، 
گفت: اردیبهشت امســال وزارت نفت برای اولین بار خطوط 
انتقال گازی را از زاهدان به زابل کشــیده اســت. در مجموع 
۱۵۰۰ کیلومتر خطــوط انتقال گاز در زابل مورد نیاز بود که 

تاکنون ۴۷۰ کیلومتر آن کشیده شده است.
وی درباره تکمیل پروژه گازرســانی در استان سیستان و 
بلوچستان، بیان کرد: آن طور که وزارت نفت اعلام کرده است، 
پروژه خطوط مورد نیاز برای انتقال گاز در اســتان سیستان و 

بلوچستان تا آخر امسال پایان یافته و تکمیل خواهد شد.

وزیر کشور خبر داد

تکمیل خطوط گازرسانی در سیستان و بلوچستان تا پایان امسال

شهید مدافع حرم، سجاد عفتی )ره(: رهبر عزیزم را که راه 
 امام عصر )عج( را ادامه می دهد، فراموش نکنید و یاری اش 

نمایید.


